
Corona-energievergoeding 
Hoewel de Corona-epidemie gelukkig alweer een 3jdje achter ons ligt, hebben de gevolgen de 
Sportkoepel ook in 2022 en 2023 nog bezig gehouden. 

De meeste corona-dossiers zijn naar tevredenheid gesloten. Hier is echter één uitzondering op: de 
coronacompensa3e op de energiekosten die door verenigingen zijn gemaakt 3jdens de 
coronaperiode voor het op verzoek van de gemeente aan laten staan van de ketels. In dit item volgt 
een korte terugkoppeling van dit dossier. 

Direct nadat de sport op slot ging, is vanuit enkele veldsportverenigingen de gemeente verzocht om 
de ketels stop te zeFen. De gemeente heeG aangegeven dat niet te kunnen doen. Dit heeG toch 
kosten voor de verenigingen geleidt, terwijl er niet gesport kon worden. 

De Sportkoepel vindt daarom dat de geleden financiële schade voor de verengingen door het in 
werking laten van de installa3es volledig gecompenseerd dient te worden. De voorgestelde (en 
uitgevoerde) maatregel van €20.000,- dekt de geleden schade van bijna € 100.000,- bij lange na niet.  

Alles overziend constateren wij dat: 

• het gasverbruik 3jdens de Coronaperiode ontstaan is doordat de gemeente de ketels 
aan heeG gelaten, ondanks het verzoek van verenigingen om de ketels uit te zeFen  

• de gemeente aangaf de ketels niet te willen s3lleggen, vanwege de kosten die dit met 
zich mee zou brengen en ter voorkoming van legionella 

• dat er een coronafonds door de raad is ingesteld om directe schade vanwege corona 
te kunnen compenseren 

• het fonds niet volledig is uitgenut ten behoeve van dit doel 
• een deel van het fonds is aangewend voor de aanleg van een skatebaan. 

Daarom is de Sportkoepel van mening: 

• dat verenigingen niet aangeslagen kunnen worden voor de financiële gevolgen van 
het aan laten van de ketels door de gemeente 

• dat het niet relevant is of er wel of niet een zorgplicht is (het doel van het corona 
compensa3efonds is helder, de middelen waren er, de schade is evident) 

• en dat daarom de verenigingen volledig gecompenseerd dienen te worden voor de 
kosten voor het gasgebruik 3jdens de Coronaperiode in 2020. 

Het overleg tussen gemeente en Sportkoepel heeG echter niet geleid tot het volledig compenseren 
van de verenigingen. De gemeente heeG door juristen laten uitzoeken dat zij niet verplicht zijn om de 
kosten te vergoeden. Ten aanzien van de (juridische) onderbouwing van het besluit zet de 
Sportkoepel de nodige kri3sche kanFekeningen. Ook ten aanzien van het proces, zijn we niet 
helemaal blij met hoe het gelopen is. 

Als laatste stap om toch volledig gecompenseerd te worden, heeG de Sportkoepel de wethouder 
gevraagd om het besluit te heroverwegen en alsnog de geleden schade te compenseren. 

De wethouder heeG geantwoord dat zij mede het besluit heeG genomen en er ook achter staat. 



Voor de gemeente is het dossier gesloten, en ook voor de Sportkoepel is het gesprek met de 
gemeente over dit onderwerp gesloten. Helaas met een resultaat waar wij niet tevreden over zijn. 

Mocht je nog meer willen weten over dit dossier, dan kan je contact opnemen met de Sportkoepel 
opnemen via secretaris@sportkoepelgroningen.nl.- 


